
انرژی4روزنامه اخبار صنعت   سه شنبه 28 دی 1400     شماره  1822

سدهاي 
هرمزگان 
پذيراي سيلاب 
پيش ِ رو 
هستند

رئيس حوزه آبريز زهره و جراحي گفت: شرايط در سد استقلال 
)ميناب( تحت کنترل است و ريسکي متوجه اين سد مهم نيست.

مهرزاد احساني با اشاره به آخرين وضعيت سيلاب در استان 
از  هرمزگان  استان  در  بارش ها  وضعيت  داشت:  اظهار  هرمزگان 
شرايط نرمال تبعيت نمي کند و ما در برخي از سال ها با وضعيت 
بارشي بسيار پايين و در برخي سال هاي ديگر با شدت بسيار زياد 

بارش مواجه هستيم.
رئيس حوزه آبريز زهره و جراحي در بيان اينکه بارش سال 
گذشته در استان هرمزگان 24 ميلي متر بود، گفت: ما يک ماه 
پيش جلسه اي در ستاد وزارت نيرو پيرامون شرايط بد بارشي 
استان هرمزگان برگزار کرديم و از حجم خالي سدهاي استان 

بسيار نگران بوديم.
وي ادامه داد: در اين جلسه عنوان شد، اگر شرايط بارشي 
استان هرمزگان تداوم داشته باشد، يکي از سدهاي مهم استان تا 
انتهاي اسفندماه سال 1400 به صورت کامل تخليه مي شود و يکي 
ديگر از سدها احتمالا تا اواسط تابستان سال آتي آبي براي استفاده 

نخواهد داشت.
وضعيت  گذشته  هفته   2 در  اينکه  به  اشاره  با  احساني 
شده  حاکم  هرمزگان  استان  در  اميدوارکننده  بسيار  بارشي 
مطلوب  بسيار  شرايط  در  استان  اين  در  مستقر  سد   4 هر  و 
قبل   10 بارش هاي  در  )استقلال(  ميناب  سد  گفت:  هستند 
و  کرد  تجربه  را  مکعب  متر  ميليون   90 تا   80 سرريز  يک 

اين  بهره برداري  زمان  از  کرد  عبور  سد  از  که  سيلابي  اوج 
بود. سد بي سابقه 

بارش 100 ميليمتري در  اينکه  بيان  اين مقام مسئول در 
بالادست سدهاي استان در 2 هفته اخير مشاهده شده است، گفت: 
متوسط بارش استان هرمزگان 190 ميلي متر در يک سال است که 
در بازه زماني 4 ماهه ابتدايي سال آبي جاري بارش 110ميليمتري 

در اين استان اتفاق افتاده است.
وي با اشاره به پيش بيني لازم براي مديريت سيلاب در سد 
استقلال گفت: در چند روز گذشته سعي کرديم حجم قابل توجهي 
از سد را به طور مستمر تخليه کنيم تا در شرايط بارشي پيش رو با 

سر ريز قابل توجهي مواجه نشويم.

وزير نفت: هيچ کدام از استان هاي کشور قطعي گاز ندارند

مردم در مصرف گاز صرفه جويي کنند
کرد:  اعلام  گاز  بهينه  مصرف  به  مردم  دعوت  با  نفت  وزير 
قطعي  با  کشور  استان هاي  از  هيچ کدام  در  همکاران  تلاش  با 
نيستيم.جواد  روبه رو  صنايع  سوخت  تأمين  در  مشکل  يا  گاز 
مديريت  از  بازديد  از   پس  دي ماه(   27 )دوشنبه،  ديروز  اوجي 
ديسپچينگ شرکت ملي گاز ايران اظهار کرد: امروز در بازديدي 
قرار  کشور  در  گاز  توليد  روند  جريان  در  مرکز  اين  از  سرزده 
به خطوط سراسري کشور  گاز شيرين  تزريق  مقدار  گرفتيم.وي 
بر  و گفت:  اعلام کرد  ميليون مترمکعب   850 تا   840 روزانه  را 
ميليون   580 از  بيش  روزانه  ارائه شد  امروز  که  گزارشي  اساس 
بيش  و  شده  مصرف  تجاري  و  خانگي  بخش  در  گاز  مترمکعب 
گرفته  قرار  نيروگاه ها  اختيار  در  گاز  مترمکعب  ميليون   125 از 
نيروگاه ها  به  تحويلي  گاز  حجم  کرد:  تصريح  نفت  است.وزير 
افزايش  مترمکعب  ميليون   20 روزانه  پارسال  به  نسبت  امسال 
يافته که افزون بر کاهش مصرف سوخت مايع به محيط زيست 
در  همکاران  تلاش  با  اينکه  بيان  با  است.اوجي  کرده  هم کمک 
تأمين  در  مشکل  يا  گاز  قطعي  با  کشور  استان هاي  از  هيچ کدام 
سوخت صنايع روبه رو نبوديم، تصريح کرد: از مردم تقاضا داريم 
ادامه مسير هم خادمان  در  کردند  تاکنون کمک  که  همان گونه 

خود در شرکت ملي گاز ايران را ياري کنند.  
و  اشاره  استان   21 در   هوا  دماي  شديد  کاهش  به  وي 
است،  پايدار  اکنون  هم  کشور  گاز  شبکه  اينکه  بر  تأکيد  با 
تأمين  به دليل  نيروگاه ها  دي ماه  در  پارسال  کرد:  يادآوري 
چنين  امسال  اما  شدند،  روبه رو  خاموشي  با  سوخت  نشدن 

است. نداده  رخ  اتفاقي 
وزير نفت مقدار برداشت از ذخاير شوريجه و سراجه را بيش 
از  25 ميليون مترمکعب اعلام کرد و افزود: همچنين سوآپ گاز 
در حال انجام است، هم اکنون روزانه 4.5 ميليون مترمکعب گاز از 
لوله  با خط  و  ترکمنستان دريافت مي کنيم  از  شمال شرق کشور 

شمال غرب کشور به آذربايجان تحويل مي دهيم.
اينکه مردم نقش اساسي در مصرف بهينه گاز  بيان  با  اوجي 
دارند و هر چقدر کمتر مصرف کنند، گاز بيشتري در اختيار صنايع 
و پتروشيمي ها براي تبديل به ارزش افزوده قرار مي گيرد و به رشد 
نهايت  تاکنون  مردم  البته  کرد:  تصريح  مي کند،  کمک  اقتصادي 

همکاري را داشتند، اما جا دارد بيشتر همکاري کنند.

 دسترسي 83 درصدي روستاها 
به آب شرب پايدار

تا پايان آذرماه سال 1400، نزديک به 83 درصد از روستاييان 
کشور به آب شرب پايدار دسترسي دارند.تا پايان آذر سال 1400، 
تعداد 6 ميليون و 98 مشترک آب روستايي در کشور وجود دارد که 

82.95 درصد از جمعيت روستايي کشور را در بر مي گيرد.
به عبارت ديگر هم اکنون 82.95 درصد از خانوارهاي روستايي 

کشور تحت پوشش شبکه آبرساني قرار دارند.
بر اساس به روزترين آمار ماهانه وزارت نيرو، طول شبکه توزيع 
آب روستايي کشورهم اکنون به 187 هزار 685 کيلومتر مي رسد و 

طول خطوط انتقال آب نيز 111 هزار 776 کيلومتر است.
هزار 609  روستايي 30  آب  بخش شبکه  در  در حال حاضر 
استقرار  به ظرفيت 4 ميليون و 511 هزار متر مکعب  مخزن آب 
يافته و تاسيسات ياد شده تا پايان آذرماه سال 1400 بيش از 1 
ميليارد و 447 ميليون متر مکعب آب به دست مشترکان رسانده اند.
 80 و  سطحي  منابع  از  درصد   20 شده  توليد  آب  ميزان  از 
درصد از منابع زيرزميني تامين شده است، اين يعني عمده مصارف 
تمرکز  زيرزميني  آب  منابع  بر  اکنون  هم  کشور  در  روستايي  آب 

کرده است.

معاون ساخت و توسعه راه هاي شرکت ساخت و توسعه زيربناهاي حمل 
و نقل کشور از اختصاص 110 هزار تن قير رايگان تا پايان سال جاري به اين 

شرکت خبر داد.
بر اساس قانون بودجه سال جاري، وزارت نفت مکلف است معادل 15 
ماده  باتوم  توليد وکيوم  براي  پتروشيمي ها  به  نفت خام  تومان  ميليارد  هزار 
اوليه قير تحويل دهد؛ شرکت هاي پتروشيمي نيز اين ماده را به شرکت هاي 
در  قيرساز  کارخانه هاي  سوي  از  رايگان  قير  حواله هاي  و  داده  ارائه  قيرساز 
اختيار دستگاه هاي درج شده در قانون بودجه سال جاري براي دريافت قير 

رايگان، قرار مي گيرد.
دو معاونت »ساخت و توسعه راه ها« و »ساخت و توسعه آزادراه ها« ي 
شرکت ساخت و توسعه زيربناهاي حمل و نقل اصلي ترين مصرف کنندگان 

قير تهاتري هستند.
نيمه نخست سال  در  رايگان  قير  امکان تخصيص  قانون  مجلس 

را تصويب کرد
با اين حال برداشت وزارت نفت از قانون بودجه امسال، تحويل نفت خام 
به پتروشيمي ها و سپس وکيوم باتوم به قيرسازان براي نيمه دوم سال بود؛ 
نهايتاً طرح استفساريه »امکان استفاده از قير رايگان در نيمه اول سال«، در 

شهريور امسال به مجلس رفت و در مهر ماه امسال به قانون تبديل شد.
رايگان ميان  توزيع حواله هاي قير  بود که  امسال  آبان ماه  نيمه دوم  از 
دستگاه هاي مصرف کننده اين قير از جمله شرکت ساخت و توسعه زيربناهاي 

حمل و نقل کشور که در قانون به آن اشاره شده، آغاز شد.
صورتجلسه عجيب وزراي راه و نفت و رئيس کميسيون عمران مجلس

از آنجايي که قير در بورس کالا عرضه مي شد، قيمت پايه آن طبق قانون 
افزايش  به  توجه  با  به دست مي آمد؛  کالا  بورس  معاملات  از  بود که  چيزي 
قيمت قير در بورس کالا در مهر و آبان امسال تا حدود 14 ميليون تومان در 
هر تن، لذا صورتجلسه اي در کميسيون عمران ميان وزراي راه، نفت و رئيس 
 9.3 تن  هر  ثابت  قيمت  با  قير  شد  مقرر  و  امضا  مجلس  عمران  کميسيون 

ميليون تومان به وزارت راه و شهرسازي تحويل شود.
قير رايگان، امسال هم رانتي شد

پي  در  روند کاهشي  قير  قيمت  در حال حاضر  است که  در حالي  اين 
گرفته و به زير هر تن 9 ميليون تومان و بين 8 تا 9 ميليون تومان در هر 

تن رسيده است.
صورت  به  مذکور،  قيمت  و  شده  اصلاح  مذکور  صورتجلسه  است  قرار 
شناور دربيايد؛ به اين معنا که اگر از قيمت هر تن قير در معاملات بورس کالا 
از 9.3 ميليون توماني که در کميسيون عمران مجلس توافق شده، کمتر شود، 

قيرساز موظف به رعايت قيمت کمتر است.
پيش از اين نيز رانت ها و ايرادات ديگري به قانون قير رايگان وارد بود؛ با 
اين حال دستگاه هاي مصرف کننده قير رايگان معتقدند بسياري از پروژه هاي 
رايگان  قير  دريافت  معطل  محروم،  مناطق  براي  خصوص  به  آنها  توسعه اي 

است.

معاون شرکت ساخت: سهم شرکت ساخت از 15 هزار ميليارد تومان قير 
رايگان 1400، هزار ميليارد تومان است

کت  شر  راه هاي  توسعه  و  ساخت  معاون  عطار  کدخدازاده  محمدرضا 
ساخت و توسعه زيربناهاي حمل و نقل کشور در گفت وگو با خبرنگار مهر 
شرکت  سازي  راه  پروژه هاي  به  رايگان  قير  اعطاي  وضعيت  آخرين  درباره 
ساخت و توسعه زيربناهاي حمل و نقل کشور اظهار کرد: سهميه اين شرکت 
براي سال جاري تا کنون اعلام شده که معادل هزار ميليارد تومان است ولي 
قابل افزايش خواهد بود؛ به شرط اينکه بتوانيم تا پايان سال جاري قيرهاي 

تحويلي را در پروژه ها مصرف کنيم.
امسال 110 هزار تن قير به شرکت ساخت مي دهند

وي ادامه داد: حدوداً تا پايان سال جاري مي توانيم 110 هزار تن قير در 
شرکت ساخت و توسعه زيربناهاي حمل و نقل کشور مصرف کنيم؛ البته سال 
با سال مالي قيرسازان متفاوت است؛ سال مالي  ما در شرکت ساخت  مالي 
شرکت ساخت و توسعه، 31 تير ماه 1401 خواهد بود اما قيرسازان سال مالي 
خود را تا پايان اسفند ماه مي دانند که همين مسأله براي ما در سال گذشته 
دردسرساز شد. چرا که شرکت هاي قيرساز در پايان اسفند 1399 اعلام کردند 
تحويل  قيري  ديگر  و  رسيده  اتمام  به  بود،  ابلاغ شده  که  قيري  که سهميه 
نمي دهند در حالي که ديوان محاسبات و مجلس به اين موضوع ورود و اعلام 
کرد که بايد سهميه قير باقي مانده را به وزارت راه و شهرسازي بدهند و نهايتاً 
قيرسازان با پرداخت سهميه اي اندک، پس از آن به تحويل سهميه قير شرکت 

ساخت ادامه ندادند.
معاون مديرعامل شرکت ساخت و توسعه درباره تأثير اختصاص سهميه 
تکميل  براي  ساخت  شرکت  جمله  از  ربط  ذي  دستگاه هاي  به  رايگان  قير 
اجراي  در  به سزايي  تأثير  قير،  اعطاي سهميه هاي  پروژه هاي عمراني گفت: 
پروژه هاي عمراني دارد؛ اما مشکل اين است که سهميه قير را دير مي دهند و 
ما در نيمه دوم آبان سهميه قير را دريافت کرديم؛ اين موضوع سبب مي شود 
تا فصل اجراي پروژه هاي عمراني را از دست بدهيم در حال حاضر بسياري 
و  است  متوقف  دليل سرما  به  غربي  و شمال  غربي  استان هاي  پروژه هاي  از 

جنوبي،  استان هاي  مانند  گرمسير  استان هاي  عمراني  طرح هاي  مجبوريم 
جنوب غربي، جنوب شرقي و شرقي کشور را پيگيري کنيم.

وي با تأکيد بر اينکه پروژه هاي راهسازي زيادي در کشور صرفاً معطل 
استاني  هر  براي  گفت:  است،  قير  رسيدن  منتظر  که  ريزي هستند  آسفالت 
بزرگراهي،  هاي  پروزه  شامل  که  ايم  گرفته  نظر  در  قير  اختصاصي  سهميه 
آزادراهي و راه هاي اصلي و روستايي هر استان مي شود؛ از اين 110 هزار تني 
که قرار است به شرکت ساخت داده شود، براي 91 هزار تن آن حواله صادر 

کرده ايم تا پيمانکاران پروژه هاي راهسازي آن را از قيرسازان دريافت کنند.
که  کرده  اعلام  ساخت  شرکت  به  راه  وزارت  ستاد  افزود:  کدخدازاده 
سهميه مذکور قابل ارتقاست به اين شرط که ريز جزئيات مصرف 110 هزار 
تني که داده شده و همچنين جزئيات قيري که براي پروژه هايي که معطل 
قير هستند اعلام شود. به اين معنا که تا کنون در کجاها قير مصرف شده و 

در کدام پروژه جديد قرار است قير مصرف شود.
فساد را از چرخه توزيع قير رايگان حذف کرديم

پروژه هاي  رايگان در  قير  از چرخه عرضه  نحوه حذف فساد  وي درباره 
عمراني تأکيد کرد: سامانه اي تحت عنوان سامانه صبا راه اندازي شده که در 
سال هاي قبل هم وجود داشت اما ثبت صدور حواله هاي قير براي پروژه هاي 

عمراني، به روز نبود و با تأخير انجام مي شد.
اين  اشکالات  و  ايرادات  کرد:  بيان  ساخت  شرکت  مديره  هيئت  عضو 
سامانه برطرف شده و در حال حاضر در لحظه، حواله هاي قير صادره در آن 
ثبت مي شود که چه افرادي حواله قير را براي کدام پروژه دريافت کرده اند؛ 
همزمان قراردادهاي قير با پيمانکاران نيز به امضا مي رسد و در سامانه صبا 
ثبت مي شود. اين سامانه از آنجايي که اساس و مبناي آن GIS و اطلاعات 
مکاني پروژه ها است، لذا هيچ پيمانکاري نمي تواند براي يک پروژه دو بار قير 

بگيرد.
وي خاطرنشان کرد: سامانه صبا به حذف فساد از چرخه تخصيص قير 
رايگان کمک زيادي کرده است؛ هر چه شفاف سازي در اين سامانه بيشتر 
شود، درصد امکان بروز فساد کاهش مي يابد که به رفع دغدغه هاي نمايندگان 

مجلس در خصوص قير تهاتري مي انجامد.
قيمت قير در بورس کالا 5 ميليون تومان در هر تن کاهش يافت

کدخدازاده درباره قيمت کنوني قير اظهار کرد: در ماه هاي مهر و آبان 
امسال قيمت قير به هر تن 13 تا 14 ميليون تومان رسيده بود که در حال 
حاضر به کمتر از 9 ميليون تومان در هر تن رسيده است؛ خوشبختانه کاهش 
قيمت قير با اجراي پروژه هاي عمراني همزمان شد؛ به خصوص که اصلي ترين 
مصرف کننده قير در کشور، پروژه هاي عمراني و صادرات است که هم مشکل 
صادرات برطرف شده و هم اجراي پروژه هاي عمراني و راهسازي شدت گرفته 
که به افزايش توليد قير و کاهش قيمت آن منجر شده است؛ در مواردي هم 
قيمت قير در بورس کالا با قيمتي که در صورتجلسه توافق وزراي راه و نفت 
براي عرضه قير به وزارت راه به قيمت هر تن 9.3 ميليون تومان تعيين شده، 

سر به سر شده است.

ربيعي  جعفر  تلاش هاي  از  تکريم  مراسم 
پتروشيمي  صنايع  گروه  پيشين  مديرعامل 
خليج فارس و معارفه دکتر علي عسکري مديرعامل 
با حضور مديران ستادي، مديران  اين گروه  جديد 
بانک  چهار  عامل  مديران  تابعه،  شرکت هاي  عامل 
بزرگ کشور و همچنين نمايندگاني از وزارت نفت 

و ساير پتروشيمي ها انجام شود.
در اين مراسم که در سالن اجتماعات شرکت 
صنايع پتروشيمي خليج فارس برگزار شد، مدير برند، 
مسئوليت اجتماعي و روابط عمومي گروه، مديرعامل 
مديرعامل  و  خليج فارس  صنعت  تجارت  شرکت 
بيدبلند خليج فارس در سخناني به مرور دستاوردها 
مديريتي اش  دوران  در  ربيعي  جعفر  عملکرد  و 
نامه  از  بخش  اين  به  اشاره  با  گلي  پرداختند.جواد 
امام علي )ع( به اشعث بن قيس فرماندار آذربايجان 
که اميرالمؤمنين فرموده اند »وَ إنَِّ عَمَلکََ ليَْسَ لکََ 
بطُِعْمَهٍ وَ لکَِنَّهُ فيِ عُنُقِکَ أمََانهٌَ«، گفت: حضرت امير 
)ع( در اين فراز از نامه گفته اند فرمانداري براي تو، 
وسيله آب و نان نيست، بلکه امانتي است در گردن 
تو، همچنين يکي از علما مي گويند بعد از سال ها 
عبادت و مطالعه به اين نقطه رسيدم که آنچه در آن 
دنيا از ما سؤال مي شود نه درباره کارهاي بد کرده که 

درباره کارهاي خوب نکرده است.
حرف  که  ما  حرف  نه  امروز  داد:  ادامه  وي 
متخصصان صنعت پتروشيمي اين است که هلدينگ 
خليج فارس کم فروشي نکرده است و اين رزمندگان 

جبهه اقتصادي با تمام قوا جنگيدند.
مدير برند، مسئوليت اجتماعي و روابط عمومي 
کرد:  تصريح  خليج فارس  پتروشيمي  صنايع  گروه 
گفتماني که مهندس ربيعي تبليغ و ترويج کردند، 
کشور  توسعه  براي  بودن  رزمنده  و  جهاد  گفتمان 
بخش هاي  برخي  در  که  بود  گفتماني  اين  و  بود 
ربيعي  آقاي  اما  شود،  فراموش  که  مي رفت  کشور 
گفتمان تلاش و کوشش و کار براي مجموعه کشور 
را در صنعت عوض کردند اين همان گفتماني که 
ترويج  دنبال  به  فرهنگي  دستگاه هاي  سال هاست 
ما  همه  سال ها  اين  در  کرد:  تأکيد  بودند.گلي  آن 
همدلانه در يک سنگر مي جنگيديم، هيچ حسادت، 
رقابت و نکته اي که بخواهند ما را از هم دور کند 
از نظر مهندس ربيعي جايگاهي نداشت و امروز اين 
همدلي را در بين مديران عامل گروه و همچنين در 
تعامل با ساير بخش هاي ديگر صنعت شاهد هستيم، 
اين خانواده در مسير رشد  در چهار سال گذشته، 
و پيشرفت احساس امنيت کرد، يعني احساس کرد 
کارهاي خوب و تلاش هاي او ديده مي شود و تقدير 
مي شود و احساس هويت تازه اي در 27 هزار عضو اين 
خانواده بزرگ به وجود آمد وامروش افتخار مي کنيم 
و  سرآمد  هلدينگ  يک  خليج فارس،  هلدينگ  که 
پيشرو با اخذ بهترين رتبه هاي داخلي و جهاني است.
وي شاخصه مديريتي ربيعي را »سخت گيري به 
خود و آسان گيري به ديگران«، عنوان کرد و افزود: 
و  خادم  نيروي  يک  تلاش  حاصل  دستاوردها  اين 
پرتلاش و مخلص کشور است که اميدواريم در اين 
ادامه  گروه  و شکوفايي  رشد  و  باشند  موفق  مسير 
داشته باشد.گلي در پايان با اشاره به انتخاب دکتر 

جديد  مديرعامل  به عنوان  عسکري  علي  عبدالعلي 
ايشان  براي  مسئوليت  اين  کرد:  خاطرنشان  گروه، 
يک ميداني براي خدمت است و اميدوار هستيم دکتر 
علي عسکري کارنامه اي درخشان از نسلي که براي 
کشور زحمت کشيد و جواني خود را براي اين کشور 
اين گروه و کشور عزيزمان در طول  براي  گذاشت 

دوران خدمت به جاي بگذارند.
در ادامه اين مراسم مديرعامل شرکت تجارت 
صنعت خليج فارس، ربيعي را انساني با ويژگي هاي 
امروز  امدادي  دانست که در يک دوي  بد  و  خوب 
مسئوليت را به دکتر علي عسکري تحويل داده است.
رضا عبادزاده سپس با اشاره به خبرسازي هاي 
جعلي شبکه هاي تلويزيوني معاند در روزهاي اخير 
درباره گروه صنايع پتروشيمي خليج فارس و فروش 
ربيعي  آقاي  داشت:  اظهار  پتروشيمي،  محصولات 
امروز مي رود در حالي که از فردا در راهروهاي دادسرا 
بايد پاسخگوي همين دروغ هايي که بعضاً در چند 
رسانه داخلي هم گفته شده باشد و البته اين شتري 
است که در خانه اکثر مديران مي خوابد و متأسفانه 
رويکرد غالب اين است که با مديران از فرداي روز 
مسئوليت به چشم خطاکار نگاه مي شود مگر اينکه 

خلاف آن ثابت شود.
خود  فعاليت  ابتدايي  به روزهاي  اشاره  با  وي 
درشرکت تجارت صنعت، گفت: در آن زمان آقاي 
مهندس ربيعي از من خواست پرونده نفر قبلي را 
صاف کنم و در گزارشي که ارائه مي کنم، تا مي توانم 
از بدي هاي نفر قبل چشم پوشي کنم و نتيجه اين 
سياست اين بود که با پيگيري حقوقي پرونده هاي 
دوره قبل توانستيم ده ها ميليون دلار به هلدينگ باز 
گردانيم و پرونده مديرعامل قبلي را ببنديم و انشالله 

اين رويه خوب ادامه پيدا خواهد کرد.
در ادامه اين مراسم مديرعامل شرکت تجارت 
سوي  از  مسئوليت  تحويل  خليج فارس،  صنعت 
مهندس ربيعي به دکتر علي عسکري را در راستاي 

يک دوي امدادي عنوان کرد.
رضا عبادزاده سپس با اشاره به خبرسازي هاي 
جعلي شبکه هاي تلويزيوني معاند در روزهاي اخير 
درباره گروه صنايع پتروشيمي خليج فارس و فروش 
ربيعي  آقاي  داشت:  اظهار  پتروشيمي،  محصولات 
امروز مي رود در حالي که از فردا در راهروهاي دادسرا 
بايد پاسخگوي همين دروغ هايي که بعضاً در چند 
رسانه داخلي هم گفته شده باشد و البته اين شتري 
است که در خانه اکثر مديران مي خوابد و متأسفانه 
رويکرد غالب اين است که با مديران از فرداي روز 
مسئوليت به چشم خطاکار نگاه مي شود مگر اينکه 
خلاف آن ثابت شود.وي با اشاره به روزهاي ابتدايي 
فعاليت خود درشرکت تجارت صنعت، گفت: در آن 
زمان آقاي مهندس ربيعي از من خواست پرونده نفر 
قبلي را صاف کنم و در گزارشي که ارائه مي کنم، 
تا مي توانم از بدي هاي نفر قبل چشم پوشي کنم و 
نتيجه اين سياست اين بود که با پيگيري حقوقي 
دلار  ميليون  ده ها  توانستيم  قبل  دوره  پرونده هاي 
به هلدينگ باز گردانيم و پرونده مديرعامل قبلي را 
ببنديم و انشالله اين رويه خوب ادامه پيدا خواهد کرد.

گاز  پالايشگاه  مراسم مديرعامل  اين  ادامه  در 

بيدبلند خليج فارس با اشاره به فعاليت 23 خود در 
اين صنعت، اظهار داشت: خصوصي سازي در صنعت 
اشتباهي  شد  انجام  که  شکلي  اين  به  پتروشيمي 
به جزيره هاي  را  اين صنعت يکپارچه  بود و  بزرگ 
دورافتاده از هم تبديل کرد و تنها بخشي که شاکله 
npc قديم را حفظ کرد، هلدينگ خليج فارس بود که 
با مديريت آقاي سبزکار و آقاي نژاد سليم که از دل 

اين صنعت بود اين اتفاق افتاد.
محمود امين نژاد ادامه داد: در اواخر سال 96 
که اسم مديرعامل مترويي که براي هلدينگ، آمد 
گفتيم صنعت پتروشيمي و هلدينگ دچار حاشيه 
و  توسعه اي  نگاه  بر  سياسي  نگاه هاي  و  مي شود 
تخصص محور چيره خواهد شد و در چند انتصاب 
مهندس  اما  شد،  تقويت  نگراني  اين  هم  نخستين 
ربيعي خيلي سريع اين درک و اشراف را پيدا کردند 
که بايد از درون صنعت و همين سيستم هلدينگ را 
پيش برد و امروز من از آقاي مهندس ربيعي به عنوان 
مديري استراتژيک، اخلاق مدار و با صبر استراتژيک 
اين  و  ما شدند  بين  اتحاد  موجب  که  مي کنم  ياد 
حضور ميداني و صبر و نزديک شدن دل ها، همان 
روشي بود که سردار شهيد حاج قاسم سليماني در 
جبهه مقاومت به کار بردند که پاکستاني و افغانستاني 
و سوري و … همدل و متحد شدند در کنار هم و 

شاهد موفقيت هاي جبهه مقاومت بوديم.
خليج فارس  بيدبلند  گاز  پالايشگاه  مديرعامل 
تصريح کرد: در دوره مديريت آقاي ربيعي در هلدينگ 
خليج فارس، مرزهاي بين بالادست و پايين دست از 
بين رفت و هلدينگ تبديل به يک الگو در اين زمينه 
شده، همچنين در حوزه جمع آوري گازهاي همراه با 
نفت حتي جايي که وزارت نفت بودجه لازم را ندارد 
ورود کرده و بعد از ساخت بيدبلند خليج فارس در 
حال اجراي پروژه جمع آوري گازهاي همراه با نفت 
است و ما مي توانيم در يک آينده بسيار نزديک به 
قدرت اول پتروشيمي خاورميانه تبديل شويم و با 
هدف گذاري انجام شده، سابيک را پشت سر بگذاريم.

آقاي  مراسم  اين  از  ديگري  بخش  در 
رئيس  بيات  عبدالحسين  مهندس  دستيار  ايماني 
و  پس انداز  بازنشستگي،  صندوق هاي  هيئت رئيسه 
رفاه کارکنان صنعت نفت، با تأکيد بر اينکه ما هم 
خوش استقبال هستيم و هم خوش بدرقه، با اشاره 
به بيانيه گام دوم انقلاب، اظهار داشت: دانايي محور 
بودن، پژوهش محور بودن، ايمان، اخلاق و تقوا محور 
جديد  راهبردهاي  فسادستيزي  همچنين  و  بودن 

حوزه اقتصادي نفت است.
و  ربيعي  مهندس  تلاش هاي  از  تقدير  با  وي 
مهندس رحمتي و همچنين ساير اعضاي هيئت مديره 
هلدينگ خليج فارس به نمايندگي از مهندس بيات، 
خاطر نشان کرد: در دوره جديد نگاه صندوق هاي 
بازنشستگي، پس انداز و رفاه کارکنان صنعت نفت 
کاملًا برنامه محور خواهد بود، چون ارزيابي عملکرد 
بدون برنامه شدني نيست، نکته مهم ديگر اينکه نگاه 
ما به اين صندوق و زيرمجموعه هاي آن نگاه بنگاه 
نگاه  اقتصادي  بنگاه هاي  در  چون  است  اقتصادي 
بهبود  براي  فرآيندها و تلاش  ورودي و خروجي و 

عملکردها و ارتقاي بهره وري حاکم است.

مقام مسئول شرکت ساخت:

فساد قير رايگان را به نزديک صفر رسانديم

مراسم تکريم و معارفه مديرعامل گروه صنايع پتروشيمي خليج فارس

گلي: مهندس ربيعي، گفتمان جهاد در صنعت را ترويج کرد

اخبار


